

PROTOKOLL FRA STYREMØTE/TK MØTE NR. 10

Sted: Teams

Tid: 18.00-21.00

Til stede:

Frode Flathagen (FF) President

Eli Vogt Godager (EVG) 1. Visepresident

Pål Andersen (PA) Styremedlem TKN **Tilstede frem til kl 1900**

Martin Corell (MC) Styremedlem TKB

Uten stemmerett:

Vibecke Schøyen (GS) Generalsekretær

Alf Stokke (AL) TDK

Johanne Sundby (JS) ESK

Marianne B. Hofstad (MBH) Administrasjonen

Forfall:

Hernan Maquieira (HM) 2. visepresident

Maren Emilie Leegaard Ungdomsrepresentant

Laila Leegaard (LL) Styremedlem TKS

Neste møte: 11. mai kl 1800

Pkt.	Sak:	Ansvar	Frist
	Presentasjon av Berit Kjøll		
1	VEDTAKSSAKER		
Sak 114-22/23	Godkjenne innkalling, vedtaksførhet og inhabilitet Vedtak: Innkallingen er godkjent. Styret er vedtaksføre med 5 representanter frem til kl 19.00 Ingen saker som krever å ta i bruk regelen om inhabilitet eller tar beslutning i forbindelse med sakens behandling. Vurderes fortløpende		
Sak 115-22/23	Godkjenne protokoll fra styremøte 09 og e-postvedtak av 14. april 2023 Vedtak: Protokollene godkjennes		
Sak 116-22/23	Regnskap periode 03		

	For å motta avstemt regnskap for perioden, krever IRK signert årsregnskap for 2023. Grunnet sent signering fra styret har vi ikke mottatt avstemt regnskap for periode 03. GS foreslår at når det avstemte regnskapet foreligger sendes det ut til styret. Det er nytt styremøte allerede 11. mai, og GS ber IRK allerede nå om at ferdig avstemt regnskap til og med periode 4 foreligger til dette møtet Vedtak: GS ettersender regnskap periode 03 så snart det foreligger.		
Sak 117-22/23	Tingforslag Styret gikk igjennom tingforslagene og avklarte hvilke saker som fremmes av styret, og hvilke saker som fremmes av komiteene. Fremmes av styret: Endring krav til antall deltakere i NM Ting annet hvert år Fast deltakelse av parakomiteen i styret Nasjonal klubb Fremmes av TKB: Regelendring NM barmark- klasser Fremmes av Parakomiteen: Opprette paraklasser NM TDK: Fair Play regler TKN: Regelendringer – ikke fremlagt noe enda TKS: Regelendringer – ikke fremlagt noe enda Andre saker styret skal komme med innstilling til er: Medlemskontingent Da medlemskontingent ble innført på tinget 2022, foreslås det ikke noen endringer av denne. Satser for lisens Det foreslås en økning på lisens da kostnaden for utdanning av fagpersonell for gjennomføring av løp har økt Budsjettforslag 2024 GS deler sin bekymring for den økte bruken av midler, da forbundet ikke vil kunne styre etter store minus budsjetter i mange år fremover. Det må lages en prioritering av de viktigste oppgavene forbundet skal prioritere. Det er 5 hovedoppgaver som står		

	sterkt i strategidokumentet. • Rekruttering – aktivitet • Utdanning – TD, trenere, DVK • Klubbutvikling • Dyrevelferd • Toppidrett Vi må se etter nye inntektskilder til å finansiere forbundet. • Nasjonal Klubb • Lisenser • Sponsorer • Stiftelser Styrets innstilling til valgkomite Det ble fordelt på styremedlemmene å finne kandidater til Valgkomiteen. De som er på valg er: Siri Barfod Inge Bugge Knudsen Ole Petter Engli Vedtak: Det må sendes ut e-postvedtak, da styret ikke er vedtaksføre		
Sak 118-22/23	Eventuelt		
2	DISKUSJONSSAKER		
Sak 119-22/23	Gjennomføring av tinget Fagmøter Det er Tkene som har ansvar for sine fagseminarer. Viktig at det ikke bare er tingsakene som blir diskutert, men fremtiden for grenen. Viktig at TKS også diskuterer delingen av TKS i TKS Langdistanse og TKS Sprint og Mellomdistanse. Dirigenter Knut Arne Holthe og Kathrine Fjellstad er forespurt om å være dirigenter. Knut Arne Holthe har takket ja, avventer svar fra Kathrine Fjellstad. Tentativ kjøreplan fagmøtene Som det ble fremlagt på forrige styremøte, er det planlagt en felles økt i starten av fagmøtene. Her er temaene • Rekruttering ved Monika • Nasjonal Klubb Marius Johannessen • Parasatsingen Wiebke/Parakomiteen		

	Tentativ kjøreplan tinget Denne må justeres etter hvor mange tingforslag som kommer inn, og hvor omfattende man tror disse er. Årsrapport/Tingrapport Det er mottatt årsrapport fra ESK og TKB. Vil purre komiteene på innlevering av årsrapportene, da dette begynner å haste. Det er laget en oversikt over oppgaver til årsrapporten og ansvar er fordelt.		
4	RAPPORT FRA KOMITEENE		
TKN	TKN har jobbet med å revidere toppidrettsplanen slik at den er tilpasset dagens og morgendagen utøvere nordisk stil. Sportssjef NHF har vært med i arbeidet. Kontrakt LL utøver er ferdig. TKN har jobbet mye med et nytt oppsett for landslaget hvor Martin og Vårinn vil bli sesongens trenere. TKN har brukt mye tid på regelendring forslag og forslag til nye øvelser som vi mener er viktig nå med tanke fremtiden både på nasjonalt og internasjonalt plan. Årsmelding TKN sammenstilles i disse dager.		
TKS			
TKB	Sak 1 Årsrapporten godkjennes med få endringer. Sak 2 Det ble løftet noen problemstillinger rundt toppidrettsmodellen. Dette er videreført til toppidrettssjefen. Likevel er det ikke TKB store innvndigner mot toppidrettsmodellen slik den foreligger i dag. Sak 3 TKB har revidert sitt årshjul. Sak 4 Forslaget om utmerkelse for gode arrangementer, videreføres ikke slik det er nå. Tiltak for å fremme gode arrangementer og dele erfaringer mellom arrangørklubber er diskutert. Det skal legges ut innlegg på forbundets sosiale medier hvor personer kan dele hva de mener var det beste arrangementet og hvorfor. Dette er for at gode		

	arrangementer kan få annerkjennelse og man kan lære av erfaringene folk har. Sak 5 Av forespørsel fra ildsjeler i Tromsø og og Monika på kontoret TKB veldig interessert i å bidra til at det blir arrangert løp i Tromsø. Lena kan holde en dialog med arrangøren, i tillegg til at TKB kan være med på forarbeidet. Når en dato er fast satt kan vi se hvem vi kan av se til å reise opp for å bidra på selve arrangementet. Sak 6 Martin deltar for TKB. Øvrige medlemmer sjekker muligheten for deltagelse.		
UK			
ESK	God stemning i komiteen, og er svært godt fornøyd med Bessheim seminaret.		
TDK	Har hatt gjennomgang av aspiranter. Vil ikke gjennomføre et TD kurs i sør i år. Arbeidsmengden blir for stor. Det blir prioritert med TD kurs i nord, da det er mangler på TDer der. Vi trenger flere dommere med høyre kompetanse.		
PARA	Generelt fra komitéen: Komiteen var samlet fysisk for første gang på Bessheim Sledehundseminar 14-16.04.23 Alle unntatt et medlem kunne møte, og vi holdt et komiteemøte i løpet av helgen. Vi valgte nestleder, og ansvarlig person for Ridderdagen/dogrun og Ridderuka 2024. Det er viktig at vi skiller på prosjekt og parakomiteens oppgaver. Linda HS Jolma- Leder Oppgaver: • Innkalle til komitemøtene og skrive referat • Ha oversikt over budsjett på midler parakomiteen har		

	• Delta på styremøter og levere inne månedsrapport fra komiteen • Delta på møter fra NIF innkaller til i forhold til parastrategi Ansvar for gruppe: Utviklingshemmede Aktiv fridtid i hundegård Kontaktperson for para sør og østlandet Vivian Lunde Tidemann – Nestleder Oppgaver: • Delta på styremøter dersom leder ikke kan møte, samt andre oppgaver dersom leder er fraværende over tid. • Ansvar for organisering og koordinering av Dogrun på Ridderdagen 2023 Kontaktperson para midt Norge Ida Martiniussen- Kveen- Komitemedlem Ansvar for organisering og koordinering av parakomiteens aktivitet under Ridderuka 2024 Kontaktperson para Nordlig del av Østlandet Robin Mikkelsen- Komitemedlem Ansvar for gruppe: Bevegelseshemmede, utstyr, tilpasning og aktivitet Kontaktperson for para i Nord-Norge Werner Eilertsen- komitemedlem Ansvar for gruppe: Bevegelseshemmede, utstyr, tilpasning og aktivitet Kontaktperson for para Vestlandet Wiebke Höfers- Prosjekt leder Wiebke har ansvar for å gjennomføre aktiviteter som tilhører prosjektet. Hun er ikke med i parakomiteen som medlem- men er bindeleddet mellom nye paraautøvere, parakomiteen og klubbene. Parakomiteen er en del av styringsgruppen for prosjektet og samarbeidet er en suksessfaktor for både prosjekt og komite arbeid. Kontaktperson for para hele Landet Rekruttering: Vi jobber med overgang fra rekruttering til aktiv medlem i klubb. Pr i dag vil vi bruke medlemmer i komiteen som kontaktperson for å sikre overgangen fra rekrutteringsfasen til ordinær medlem i klubb. Monika Hallan og Wiebke er ofte de som får henvendelsene først og kan videreformidle kontakt. Viktig at en ikke slipper formidling før personene er sikret kontaktperson.		
--	---	--	--

	Utviklingsarbeid: 12.04.23 deltok Linda og Wiebke på Tema møte arrangert av Norges idrettsforbund: Kompetanseutvikling i idrett for utviklingshemmede. Nytt møte er 30.05.23		
5	INFORMASJON FRA GS		

Sted, dato

Referent: Vibecke Schøyen

Distribusjonsliste:

NHF's kontor



President:
Frode Flathagen



1. Visepresident
Eli Vogt Godager



2. Visepresident
Hernan Maquieira



Styremedlem



Styremedlem



Styremedlem



Ungdomsrepresentant

Laila Leegaard

Pål Andersen

Martin C. Corell

Maren E. Leegaard